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Crisis COVID-19 bij dieren

Datum, tijdstip en locatie 17 augustus 2020, 16.00 uur, ministerie van VWS/via Webex

Volgend overleg -

Aanwezigen 5.1.2e

5.1.2e|5 1.2e

BEELD

33 besmettingen bij nertsenbedrijven, er zijn op dit moment nog drie klinische verdenkingen . Er is geen goed inzicht waarom de besmetting blijven

doorlopen.

Er zijn vier bedrijven die positief waren in de early warning en negatief in de ambtelijke monstername. Deze bedrijven worden deze week opnieuw

bezocht. Er zullen kadavers en serologiemonsters worden getest; als de monsters negatief zijn dan blijven ze in een zwaarder monitoringsregime zitten

de komende weken. De bedrijven zijn geblokkeerd en alle maatregelen zijn uiteraard ook op deze bedrijven van kracht.

Update traceringsonderzoek: Op dit moment is er nog steeds sprake van vijf besmettingsclusters. De tracering van de NVWA heeft tot nu toe geen

introductieroutes of besmettingsbronnen opgeleverd, het in kaart brengen van de menselijke contacten is moeilijk. De missende schakel is inzicht in de
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contacten van de medewerkers op de bedrijven, alle maatregelen die genomen zijn zouden feitelijk voldoende moeten zijn om nieuwe besmettingen te

voorkomen.

Gegevens over bezoekers van bedrijven worden niet gedeeld met de NVWA of de FD, dus veel mensen die op bedrijven zijn geweest blijven buiten

beeld. Van de mensen die in beeld waren, was een aantal arbeidsmigrant en die zijn vaak al weer vertrokken, Daarnaast komen de gegevens over de

testresultaten via de GGD geanonimiseerd binnen maar dat biedt niet voldoende aanknopingspunten voor tracering. Met Erasmus MC wordt gekeken

hoe de testresultaten en het virusmateriaal van de testen beschikbaar kunnen komen voor sequentie-analyse waarbij ook de privacy gewaarborgd

blijft.

Ondanks toezegging in het BAO-Z lukt het de sector niet om meer gegevens te leveren over de menselijke contacten, daarnaast is het correct gebruik

van PBM’s ook moeizaam tijdens het warme weer

Communicatie: elke nieuwe besmetting leidt tot een stroom van persvragen m.b.t duidelijkheid preventief ruimen, OMT-Z advies, etc. De druk van de

media wordt hoger bij elke nieuwe besmetting.

OORDEELSVORMING EN BESLUIT

OORDEEL BESLUIT

OMT-Z advies vragen

OMT-Z heeft aangegeven dat als de situatie niet verandert dan overwegen om

preventiefte gaan ruimen.

Afgesproken om half augustus OMT-Z opnieuw advies te vragen als er nog steeds

nieuwe besmettingen bij komen, gekoppeld aan een eventuele verandering in de

humane epidemie

Deze situaties geeft aanleiding om advies te vragen, er ligt een goed uitgangspunt

om de vragen te stellen.

Vanuit dierziekte-perspectief is er geen reden om uit te gaan van preventief ruimen.

Vandaar dat de vragen toegespitst zijn op wat betekent dit voor het

volksgezondheidsperspectief.

Een goede onderbouwing van het OMT-Z is nodig om bedrijven verdacht te

verklaren en preventief te kunnen ruimen.

Het zal moeilijk zijn om maatregelen (preventief ruimen) ten noorden van de Maas

toe te passen.

Er wordt een nieuw OMT-Z advies gevraagd.

Vraag m.b.t. regionale aanpak zal

toegevoegd worden.

VWS zal de adviesaanvraag aan het OMT-Z

vandaag of morgenochtend versturen.

Verzoek aan OMT-Z te kijken of ze deze

week bijeen kunnen komen.
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Er is gesproken of er onderscheid gemaakt kan worden tussen landelijk en regionaal

ruimen? De vraag over regionale maatregelen zit al impliciet in de vraagstellingen.

Dit zal aangescherpt worden in een extra vraag .

OMT-Z zou volgende week woensdag/donderdag bijeen komen. Er wordt gekeken

of het eerder kan.

Nota preventief ruimen (mondelinge toelichting)

Korte nota voor MLNV met vooral aandacht voor juridische onderbouwing.

Een goede onderbouwing van het OMT-Z advies is nodig om verregaande

maatregelen te kunnen nemen.

Nertsenhouders gaan zich waarschijnlijk niet neer leggen bij het besluit om

preventiefte ruimen en een gang naar de rechter is te verwachten, daarom is een

goede onderbouwing van de OMT-Z advies zeer belangrijk. De reden om bedrijven

verdacht te kunnen verklaren en over te gaan tot preventief ruimen moet stand

houden bij de rechter.

Voor het preventief ruimen als dit noodzakelijk is in verband met de diergezondheid

geeft de GWWD voldoende basis.

Voor het preventief ruimen als dit noodzakelijk is in verband met de

volksgezondheid biedt de GWWD ook voldoende basis.

Op verzoek van MLNV is gekeken of er uitbreiding van juridische maatregelen

mogelijk en nodig is. Hier is geen grond voor en het heeft op dit moment geen

toegevoegde waarde om in het kader van beschermen van dier- en volksgezondheid

hetjuridische instrumentarium uit te breiden.

De nota wordt ter kennisgeving

aangenomen.

De nota komt ter bespreking in het volgende

overleg.

Notitie Stoppersregeling (mondelinge toelichting)

Stoppersregeling is onderdeel van de augustusbrief. Op korte termijn wordt

toegewerkt naar besluitvorming over budget. Vanmiddag ambtelijke overleg met

FIN .

Morgen tweede overleg met EC over de contouren van de regeling m.n. staatssteun.

Er wordt een expliciete link gelegd met de sloop- en ombouwregeling.

Er zal gekeken worden over de

bekendmaking mee kan in de communicatie

over het OMT-advies.
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eo Gesproken over stikstof wel of niet innemen, er wordt op ingezet dat dat dit op

dezelfde manier gaan aanpakken als bij de saneringsregeling voor de

varkenshouderij. Als ze stoppen en alles geslopen wordt de stikstof ingenomen,

wanneer ze willen ombouwen mogen ze max 15 % emissie houden om nieuwe

activiteit te starten.

e¢ Nog niet bekend wanneer de bekendmaking wordt voorzien. Wellicht kan dit mee in

de communicatie met het OMT-Z advies.

Kamerbrief

eo Voorstel om nu geen kamerbrieftedoen maar eerst het OMT-Z advies af te

wachten.

Kamerbrief is nu niet aan de orde.

Kamerbrief wordt opgesteld na OMT-Z en

BAO-Z advies

Communicatie

e Geen specifieke aandacht voorzien op het gebied van communicatie

eo Burgemeester van Gemert-Bakel zal geinformeerd worden over de laatste stand van

zaken door LNV

e Het Veiligheidsberaad zal via de MJenV geinformeerd worden

Burgemeester van Gemert-Bakel zal

geinformeerd worden over de laatste stand

van zaken door LNV

Het Veiligheidsberaad zal via de MlenV

geinformeerd worden.

AFSPRAKEN VERVOLG

* Het volgende overleg wordt gepland zodra er een OMT-Z advies ligt.
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